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Fremmødte: Jørgen Lund Mogensen JLM
Ole Barnkob Kaas OBK
Anders Møller Andersen AMA
Anders Hyrup AH
Johan Frey JF
Simon Hyldgaard SH

Afbud: Mogens Beltoft MB
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1. Referater.
Referatet ikke godkendt, da det ikke foreligger iendelig version.

2. Ansøgninger.
Der foreligger en ansøgning på indkøb af en billig højtryksrenser. Der er rimeligt bred enighed om
at det ville være en god idé til mange ting i klubben. OBK mener at en højtryksrenser ville kunne
gøre mere skade en gavn, og at det meste ville kunne klares med alm. vand o.l.

3. Generalforsamling.
Regnskab + budget:
Regnskabet vil blive udsendt i en foreløbig version inden generalforsamling til vurdering af
bestyrelsen. Budgettet vil også kunne nås færdigt inden generalforsamling om alt går vel.
Kontingentet vil blive hævet en lille smule for at følge inflationen(2%). Der vil blive lagt 10 kr. på
alle kontingenttyperne.

Formandens beretning:
Den nye beretning diskuteres, og en del ting summeres op som skal med. Der er bl.a. uddannet 4
nye instruktører mm. Golfbilerne har været gode og robuste – golfklubben der har solgt os dem,
udskifter ca. hver 4. år så vi skal huske at være opmærksomme. Borup er solgt! AH: Hangarens ene
gavl skal beklædes mm. der er flere der ønsker at bygge hytter, men det er ikke helt uproblematisk.
Det vil tage lang tid og meget besvær at få en tilladelse igennem. Fremtiden: AMA: Vi skal finde ud
af hvor stor en klub vi vil være, og tage stilling til nogen af de problemer der præger dagligdagen.
Vi skal starte en diskussion der tager stilling til nye metoder man kan indrette flyvedagen på, også
de mere utraditionelle.

Håndtering af SF34 til Slovakiet.
SF34 skal til Slovakiet til overhaul i begyndelsen af Marts. Der er lidt uenighed om hvordan
transporten skal foregå. Der skal findes en der er villig til at tage turen og tilbage. AMA vil forsøge
at finde en løsning på problemet.

Indkomne forslag til generalforsamlingen:
Henrik og Tommy har ansøgt om den lille klubhytte må blive lavet til lejehytte. Den bliver ikke
rigtig brugt, og der er mange potentielle lejere. Forslaget vil blive sat til forsamlingen.
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Kørselspenge:
JLM mener at vi skal holde fast iden model hvor de kørselsgodtgørelser der er blevet lavet, bliver
lagt oven i det samlede kontingent, således at pengene bliver hentet ind igen. Forslaget vil blive
fremsat til generalforsamlingen. AH mener at alternativet må være en permanent
kontingentforhøjelse for at hente pengene ind.

MOFA:
Den har stået på værksted igen hele vinteren hvor den burde være flyvedygtig. Alternativt kunne
man vælge at betale sig fra vedligeholdet hos et værksted om efteråret, men det vil sætte tacho-
prisen op. Emnet vil blive diskuteret til generalforsamling under eventuelt.

Der er blevet lavet nye trøjer med klubbens logo på initiativ af et klubmedlem. Det er en fin idé som
bestyrelsen bakker op om.

Den nye bestyrelse:
JLM melder ud at han ønsker at blive afløst som formand ved næste generalforsamling. Der skal
findes en afløser, og AMA melder ud at han gerne vil prøve kræfter med det. JLM vil gerne træde
helt ud af bestyrelsen i den sammenhæng. Det vil blive udsendt i brevet der gå rundt til
medlemmerne inden generalforsamlingen.

Der skal også vælges ny kasserer. OBK har allerede meldt ud at han ønsker at blive afløst som
kasserer. JF vil gerne overtage posten og bestyrelsen vil anbefale ham til generalforsamlingen.

Der er 4 af de nuværende bestyrelsesmedlemmer der er på valg, OBK er ekstraordinært på valg da
han er fratrådt kassererstillingen. Derudover mangler der så 2 suppleanter og et ordinært
bestyrelsesmedlem. Bestyrelsen vil tage kontakt til Christian O’Brian om han har lyst og tid.
Ligeledes vil Jacob From, Jens Albertsen, Lars Hestehave og Mads Ullitz blive kontaktet.

Martin Elkjær vil blive spurgt om han vil være dirigent til generalforsamlingen. AH vil gøre det
hvis Martin ikke vil.

E-mail-adresser:
OBK foreslår at man kunne tilbyde @aviator.dk email adresser til medlemmerne. Flere har
efterspurgt det, og bestyrelsen bakker om det, hvis OBK vil lave det praktiske. Det er ikke
forbundet med ekstra udgifter for klubben.

4. Repræsentantskabsmøde
Bestyrelsen tager beslutning om hvem der skal derned, lige så snart hovedbestyrelsen har sendt
dagsordnen ud.

5. Ansvarsområder.
SH siger at jordmaterielteamene ikke har fungeret optimalt i vinter. Spilteamet er mere eller mindre
opløst og en tredje mand er gået ind og styret slagets gang for at få det gjort. Wirehenterteamet
mangler teamleder mm. det vil blive taget op til generalforsamling.
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OBK melder ud at elnettet i klubhuset trænger voldsomt til en renovering. Det er for farligt med et
dårligt ledningsnet. Måske er kommunen villig til at spytte i kassen. AH vil undersøge sagen
nærmere.

11. Næste B -møde 27. februar

12. Evt.
AMA spørger bestyrelsens hvordan det går med at indkræve de penge som medlemmerne skylder.
Eksempelvis omskolingsgebyrer, restkontingent, hangarleje mm. AH melder at en stor del af de
penge er indkrævet, men omskolingsgebyrer mangler. JF vil kigge på det. Det vil blive sagt på
generalforsamlingen er der vil komme en lille pukkel, sådan det er klarlagt.

For referatet

Simon Hyldgaard


